
Regionsældreråd Hovedstaden 
Hjemmeside: http://regionudvikl.dk 

 
 

Referat af  
 
Møde i Regionsældrerådet torsdag den 17. maj 2018 
 
 
 
 
Jørn Gettermann bød velkommen til alle og især Henrik Thorup, næstformand i 
Regionsrådet. 

 
Henrik Thorup holdt et indlæg om ”Hvad vil Regionen på sundhedsområdet ”, og fortalte 
grundigt om Regionsældrerådet sundhedsopgaver og de politiske mål. (Henrik Thorups 
indlæg er vedlagt referatet). 
 
Der var en del spørgsmål til forslaget om at flytte akutfunktionen fra Gentofte til Herlev 
hospital. Thorup kunne her oplyse, at det ikke var et politisk ønske og at der næppe ville 
være politisk vilje til at gennemføre dette. 

 
Herefter orienterede Forretningsudvalget om de løbende opgaver. Bente Clausen 
gennemgik arbejdet i PIU (Patientinddragelsesudvalget). Finn Kamper Jørgensen fortalte 
om de nye tanker der er på hele sundhedsområdet og til slut gennemgik Michaels Burges 
og Jørn Gettermann regnskab og budget. 
 
Efter frokost fortalte Birgitte Leolnar fra Center for Regional Udvikling, om Regional 
udviklings arbejde (herunder den regionale del af den kollektive trafik). (Birgittes slides 
eftersendes). Der var en del spørgsmål til især busbetjeningen af hospitalerne og Birgitte  
lovede at tage synspunkterne med tilbage i afdelingen. 
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